

contact & booking  
info@oisin-music.com  
www.oisin-music.com

**oisín**  
time for changes



**Oisín's first CD «time for changes» is a collection of 11 brand new songs especially written and produced by Leendert van Stipriaan and Andi Gisler for the extraordinary voice of this young and talented Irish artist.**

«time for changes» – Oisín's debut album marks the arrival of a truly special artist. Oisín Kavanagh was born into a musical Irish family in Kilkenny and knew from an early age on that singing was to be his life's calling.

At age 18, Oisín spent some time traveling through Europe and came to the attention of producers Leendert van Stipriaan and Andi Gisler while singing in an Irish pub (where else?) in Basel / Switzerland. Oisín's outstanding voice and natural command of the stage were immediately impressive.

Leendert van Stipriaan was the main songwriter and executive producer for the project while producer and co-writer Andi Gisler lead the studio sessions and also assembled the band. Oisín's singing in the studio happened in the same natural and expressive way as on stage, even more impressive given that this was his first ever time in a recording studio. In the process, Oisín became a true musical collaborator and provided lyrics to several songs.

«time for changes» begins with a solo rendition of the traditional Irish ballad «night visiting song», thus honoring Ireland's rich musical heritage while presenting Oisín's voice in his purest form. The listener is then taken on a musical journey that runs the gamut from expressive ballads like «just a boy» and the easy swing of «another day, another night» to the radio-ready sounds of «perfect stranger» and «quarter past eight».

«time for changes» is a fresh and sparkling-sounding pop production with an emotional depth rarely heard in a 20-year old artist.

Oisín and his band will be touring throughout Europe beginning in May 2009.

**Oisín's erste CD «time for changes» ist vollgepackt mit 11 brandneuen Songs, die von Leendert van Stipriaan und Andi Gisler speziell für die aussergewöhnliche Stimme des jungen talentierten irischen Künstler geschrieben und produziert wurden.**

In einer musikalische Familie in Kilkenny/Irland aufgewachsen wusste Oisín Kavanagh von früh auf, dass Musik seine Berufung ist.

Mit 18 Jahren reiste er quer durch Europa und wurde in einem irischen Pub singend (wie könnte es anders sein?) von den beiden Produzenten Leendert van Stipriaan und Andi Gisler entdeckt. Oisín's aussergewöhnliche Stimme und seine natürliche Bühnenpräsenz beeindruckten sofort.

Leendert van Stipriaan hat die meisten Songs dieses Projekts geschrieben während Coproduzent und Mitautor Andi Gisler die Aufnahmen im Studio leitete und die Band zusammenstellte. Bei den Aufnahmen war Oisín ebenso natürlich und ausdrucksstark wie auf der Bühne – keine Selbstverständlichkeit wenn man bedenkt, dass er hier zum ersten Mal überhaupt in einem Aufnahmestudio war! Im Verlaufe der Sessions entwickelte sich so eine kreative musikalische Zusammenarbeit, die sich auch in textlichen Beiträgen von Oisín äusserte.

«time for changes» beginnt mit einer a cappella Version der traditionellen irischen Ballade «night visiting song» bei der Oisín's glasklare Stimme dem musikalischen Vermächtnis seiner Heimat Tribut zollt. Der Hörer wird dann auf eine spannende musikalische Reise mitgenommen, die von der ausdrucksstarken Ballade «just a boy» und dem lockeren Swing von «another day, another night» bis hin zu radiophonen Popsongs wie «perfect stranger» und «quarter past eight» führt.

«time for changes» – das ist frische Popmusik mit einer emotionellen Tiefe wie man sie selten bei einem 20-jährigen Künstler antrifft.

Oisín wird mit seiner Band ab Juni 2009 durch ganz Europa touren.